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Styrelsemöte för Simris-Viarps Byalag   Protokoll nr 2, 2022 
 
 
 

 Tid: Onsdagen den 31 augusti, kl 18.00 hos Karin Lefvert. 
Närvarande: Annika Hallqvist, Johan Mannergren, Lena Nydahl,  
Lars Hägg och Karin Lefvert. 
Ej närvarande: Fredric Ferrari och Mats Wallgren. 
 

 
 
      § 1 Genomgång av protokoll nr 8, årsmötesprotokoll samt konstituerande protokoll. 
 Vi gick igenom protokollen och samtliga godkändes av de närvarande. 
 
      § 2 Ekonomisk rapport 
 Johan föredrog föreningens ekonomi. Saldo den 31 aug 2022 = 52 899,78 kronor. 

Då har inte fakturan för maten till Simrisdagen inkommit. Johan uppskattar den 
kostnaden till ca 5 000 kr. Intäkterna för Simrisdagen var 8 000 kr och kostnaderna 
kommer att vara lite drygt 2 000 kr mer när allt är betalt. 

  
      § 3 Återkoppling till Årsmöte och Simrisdagen  

Årsmötet: Det har framkommit kritik mot styrelsen att det borde ha framgått av 
dagordningen eller kallelsen till årsmötet att det skulle bli sluten omröstning. Detta 
för att medlemmarna skulle haft möjlighet att införskaffa fullmakt från de 
medlemmar som inte kunde närvara på årsmötet.  
Simrisdagen: Vi har mest fått positiv feedback vad gäller Simrisdagen. Maten var 
god, musikerna alldeles utmärkta, spelade och sjöng sådant de flesta kände igen. 
Bänkarna däremot är alldeles för obekväma att sitta på en hel kväll.   

 
      § 4 Namnbyte – vem gör vad? 

Johan meddelar banken och skatteverket. Annika kontaktar kommunen och Karin 
ser över övrigt. För ny logotype frågar Karin Kersti Marksell om hon kan åta sig att 
rita ett förslag på Store Hög som Karin presenterar vid nästa styrelsemöte. 
 

      § 5     Medlemsregistret 
Karin berättar att hon frågat en medlem i Simris, Andreas Rebert, som är mycket 
datakunnig om han kan tänka sig att bli adjungerad till styrelsen fr o m nästa 
styrelsemöte för att på sikt ta ansvar för medlemsregistret och utveckla det. 
Styrelsen godkände detta förslag. Karin meddelar vårt beslut till Andreas. 
 

      § 6 Rapport om Byakampen och ev spel i vinter? 
Annika informerar om att det blir en stor avslutning på årets byakamp söndagen 
den 25/9, kl 13.00 i Simrishamn. Kostnad 20 kr/person för kaffe med bröd. 
Vad gäller spel i vinter så kan 8 lag delta inomhus i Simrishamn en gång i veckan, 
troligen tisdagskvällar. Annika anmäler oss och så återstår att se hur många som 
kan vara intresserade att delta. 
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      § 7 Vår bänk till lekplatsen? Flera bänkar vid lekplatsen 
Våra bänkar, 2 st, är inte lämpliga att sättas ut över vintern. De kan användas vid 
lämpliga tillfällen och sättas ut tidigast till våren. Annika frågar kommunen om fler 
bänkar till lekplatsen/boulebanan. 

 
      § 8 Trygghetsvandring 

Annika har fått svar från kommunen, Carina Knutsson, gällande den stundande 
trygghetsvandringen i byn Simris. Förslag till datum är den 31/10, kl 17.00. Alla 
inblandade (polisen m fl) har ännu inte svarat vad gäller detta datum. Vi 
återkommer i frågan när vi fått slutgiltigt besked ifrån Carina Knutsson. 

 
      § 9 Lekplatsbesiktning 

Annika har inte fått svar ifrån berörd part på kommunen och hon tar återigen upp 
frågan i samband med att hon hör efter om fler bänkar till lekplatsen i Simris. 
 

      § 10 Julmarknad/Loppis 
Fredrik, ägare till Simris Trädgård har en ide´ om julmarknad med loppis i 
anslutning till sin verksamhet i Simris och vill gärna ha i stånd ett samarbete med 
Simris-Viarps Byalag. Vi beslöt att Annika och Lena får representera oss och 
Annika tar kontakt med Fredrik för ett första möte. 
 

      § 11 Övriga frågor  a) Blommorna      b) Stadgarna      c) Lucia 
a) Någon har klippt av en av blommorna i en av krukorna vid Simris Bygata. 

Johan tar kontakt med Margareta Torlegård, som åtagit sig att sköta om våra 
krukor, för att återställa krukan innehåll till ett bättre utseende. 

b) Lena undrade om vi ska ta upp de stadgeändringar som ska åtgärdas. Johan 
har redan sett över dem och vi bestämde att ta upp detta på nästa styrelsemöte. 

c) Lars undrade om vi ska ha Lucia, så som vi haft tidigare, även detta år. Vi var 
överens om att det ville vi ha detta år.  
 

      § 12 Nästa styrelsemöte 
Annika frågar Fredrik om vi kan ha nästa styrelsemöte hos honom söndagen  
den 2 oktober, dagtid.  
Mötet avslutades och Karin avtackades för kaffe och god äppelkaka med glass. 
 

 
 
 
 Annika Hallqvist   Karin Lefvert 
 Ordförande    sekreterare  


